
Referat bestyrelsesmøde d. 14-08-2023

1) Formalia
a) Valg af ordstyrer

i) Claudia
b) Godkendelse af dagsorden

i) Godkendt med ændringer
c) Tilstedeværende: Kristine, Finn, Bodil, Jeppe, Jonas, Thomas, Busse
d) Afbud: Melina, Sarah, Asbjørn, Peter og Jane

2) Kommunalpolitisk opdatering
a) Finn indleder punktet.

i) Det er nærmest udelukkende budgettet, som alt omhandler.
ii) Der er rigtig mange henvendelser om at deltage i debatmøder.
iii) Alle udvalgsmøder er først lige startet op.

3) Budgetforhandlinger
a) Den økonomiske situation i Aalborg er ikke bedre.
b) SF Aalborgs bestyrelse er klart modstander af skattelettelser på statsniveau,

når vi i samme ombæring skal finde mange millioner i vores kommunale
budgetter.

c) Uanset om vores eget forslag om skattestigning på 0,2% og at droppe den
tredje limfjordsforbindelse, skal vi stadig turde prioritere, da økonomien i de
forslag stadig ikke er nok til at friholde nedskæringerne i kommunen.

d) Der er et ønske om, at der kommer en eller flere fra SF Aalborgs bestyrelse,
kommer forbi et eller flere medlemsmøder, for at snakke om økonomien.
i) I samme ombæring er der et ønske om, at så mange som muligt

deltager i medlemsmødet d. 5 september og d. 18 september, som
omhandler budgettet.

e) Det er ikke muligt at få et samlet overblik over budget brikkerne, og derfor
skal vi selv lave et sådan, hvilket bliver næste opgave. Finn vil gerne samle
dem, og præsentere dem for bestyrelsen via mail op til næste medlemsmøde.

f) Claudia forsøger at booke mødelokaler på medborgerhuset.
g) Da det er et voldsomt budgetforlig der skal indgås, og derfor er det vigtigt vi

som bestyrelse er forberedt godt.
h) Magnus samarbejder med Bodil og Finn om at få sendt en indbydelse til

medlemsmødet ud, i løbet at ugen.
4) Nyt fra kasseren

a) Erik har nu adgang til kontoen ved Spar Nord.
b) Derudover er der kontakt til Christiansborg og tingene skulle gerne begynde

at fungere bedre.
i) Der har været problemer grundet noget med mails.

c) Erik opdaterer om økonomien.
d) Erik går i gang med at undersøge, hvilke aktier vi har.
e) Husk at assistere bonner, med navn og formål.
f) Der bliver efterspurgt et budget for året.
g) Vi skal sørge for at få søgt kommunalvalgspenge.



i) Erik kontakter Lars med henblik på, at han får en introduktion til
ovenstående.

5) Lokaler
a) I forhold til arbejdsdagen/weekenden. Vil SF Nordjylland stille med en mand,

en bil og en trailer.
b) For SFU er det helt afgørende, at have lokaler til at afholde aktiviteter og

møder i, som ligger i en rimelig afstand fra stationen.
c) Der er behov for en opdatering af vores inventar, fordi når ting er nye og nice,

så bliver tingene også behandlet bedre.
d) Der er et ønske om, at vi kan købe vores eget på et tidspunkt.
e) Der er mange der kender SF's lokationer, så det har i sig selv en værdi.
f) Det giver mening at der bliver holdt et møde med dem der lejer lokalerne.

i) Der bliver indkaldt til møde i slut september/oktober.
g) Kristine forhører sig i hos SFU om, hvilken weekend der passer bedst i

ugerne 36, 37 eller 38. Efter det bliver bestyrelsen indkaldt til arbejdsdagen.
h) Bestyrelsen godkender at der kan skaffes nyt inventar for op til 5000 kr i

forbindelse med ovenstående arbejdsdag.
6) Det grønne valgforbund

a) Finn og Bodil opdaterer fra sidste møde.
b) Der er møde i morgen, der deltager Finn og måske Jonas og Melina.

7) Henvendelse om støtte til EP kampagne
a) Der er kommet en henvendelse fra Kristine Amalie, som ønsker at føre

europaparlamentets valgkamp og søger økonomisk tilskud.
b) Vi ønsker ikke umiddelbart at yde tilskud til EP valgkamp, både fordi vi mener

det er en national sag, vi ikke mener vi har økonomien til det, samt principielt
ikke ønsker at forholde sig til at yde tilskud før vi kender listen.
i) Claudia svarer på henvendelsen på bestyrelsens vegne.

8) Eventuelt
a) Sommerfesten er desværre faldet til jorden.
b) Vi har 292 medlemmer
c) SFU er igang med at lave lokaltræf og engagere tilflyttere, eftersom der

kommer folk til AAU.
i) Derudover er der igang med at blive arrangeret en støttekoncert
ii) Der bliver et intromøde i SFU i september.
iii) Der bliver bestyrelses opkvalificerende dage.

d) Der er et ønske om at hver arbejdsgruppe der blev nedsat på
generalforsamlingen.
i) Vi forventer at der bliver sat størstedelen af tiden af på næste

bestyrelsesmøde af til budgetforslag.
e) Vi skal sørge for at Peter og Jane får indkaldelsen.


